
 
6 DAYS 4 NIGHTS BRISBANE / GOLD COAST / TANGALOOMA 

 
DAY 01 KUALA LUMPUR  BRISBANE / GOLD COAST     (MOB) 
Assemble at KLIA International Airport for your pleasant flight to Brisbane - the capital of Queensland. 
Upon arrival, transfer to Gold Coast for hotel check in. 
 

DAY 02 GOLD COAST / MOVIE WORLD / Q DECK / GOLD COAST                          (B/D) 
Today’s tour visits the Warner Brother Movie World. See some of the special effects and behind-the-
scenes of movie making in a real movie studio. Warner Bros. Movie World is a whole world of 
entertainment. From heart-thumping thrill rides like Lethal Weapon to the colorful but gentle rides in 
Looney Tunes Village, meet your favorite stars and experience the fun-filled and family adventure with 
all the glitz and glamour of Hollywood. Warner Bros. Movie World has something for everyone. . After 
that, visit the Q DECK, experience 360 degree views at Australia’s only beachside Observation Deck. 
 

DAY 03 GOLD COAST / CATCH A CRAB / OYSTER FARM / MT NATHAN WINERY / 
GOLD COAST                               (B/L/D) 

After breakfast, start your journey by Catch-a-Crab Tours, one of the beautiful Northern Rivers region 
highlights for visitors, it combine the natural scenic beauty of the Tweed River with Aussie style family 
fun. The tour includes Crab and Oysters Tasting whereby you will also visit to the local oyster leases 
and opportunity to purchase freshly harvested oysters as well. Try your hands in yabbie pumping, 
pelican feeding or fishing! Buffet lunch will be served. After lunch, visit Mt Nathan Winery where 
you can learn about the wine making process.  
 

DAY 04 GOLD COAST / TANGALOOMA RESORT / 4WD DESERT TOUR /  
SAND TOBOGGANING / DOLPHIN FEEDING              (B/L/D)  

Morning, proceed to Holt Street Wharf in Brisbane and we will start our journey by taking a relaxing 75 
minutes cruise from Brisbane to this idyllic resort. Enjoy the beautiful scenery and surroundings of 
white sandy beaches; Try to experience the 4 WD Desert Safari tour and Sand tobogganing down the 
huge sand hills. You may also enjoy activities such as scuba diving, snorkeling or simply relax on the 
nature beaches. In the evening, experience the Wild Dolphin hand feeding programmer as you might 
get an opportunity to interact closely with the wild dolphins. However it is subjected to weather 
condition. 
 

DAY 05 TANGALOOMA / DREAM WORLD / BRISBANE CITY TOUR   
KUALA LUMPUR            (B/D) 

After breakfast, proceed to Dream World, Gold Coast’s fastest growing theme park. Try the fastest, 
tallest; most exciting thrill rides here like the Giant Drop, Cyclone, Wipeout, Tower of Terror and the 
latest inclusion The Claw. Check out the koalas, kangaroo, and wombat, see the Oakey Creek Farm 
show & Tiger Island watch Bengal tigers play with well-trained handlers. After the extreme rides, 
proceed for Brisbane orientation city tour features Southbank Parklands, China Town, Treasury 
Building, City Hall and Story Bridge. After dinner, you will be transfer to the airport for your departure 
flight. 
 

DAY 06 ARRIVE KUALA LUMPUR          (MOB)   

 P/S : The final order of itinerary will follow the local operator’s arrangement 



 
六天四晚 布里斯本 / 黄金海岸 / 天阁路码野生海豚度假村 
      

第一天 吉隆坡  布里斯本 / 黃金海岸                       (机上用餐) 

集合於吉隆坡国际机场，乘搭航班飛往-布里斯本－昆士藍省之。抵达后，送往黃金海岸入住酒

店。 

 

第二天 黃金海岸 / 電影世界 / Q DECK / 黃金海岸              (早/晚餐) 

今早遊覽澳洲唯一以电影为主题的娱乐城～電影世界。亦展示整天的電影魔術。華納兄弟公司

特以電影為主題公園提供多項多姿多彩的娱樂表演節目，在這裡可以觀賞到特技表演，拍攝電

影和許多電影布景的特殊效果。同時展示各種稀奇古怪的卡通畫人特格雷姆林。班尼兔,達菲鴨

等。接着前往 Q DECK， 登上澳大利亞唯一的 360 度美景體驗海濱觀景臺。 

 

第三天 黃金海岸 / 捕蟹之旅 / 生蚝养殖场 / Nathan 酿酒厂 / 黃金海岸 (早/午/晚餐) 

早餐后，前往堤维德岬：在宁静的堤维德岬参加“捕蟹 游船河＂及生蠔蚝殖場，肯定妙趣横

生，而且老少咸宜。可进行的活动包括喂养塘鹅、捕捉螃蟹、抽吸小龙虾等（視潮水而定），

学习轻而易举的捕鱼法，您还可品尝及享受美味的螃蟹和鮮蚝。 续前往 Mt Nathan 酿酒厂参观

酿酒过程与品尝美酒。 

 

第四天 黃金海岸 / 天閣路碼度假村 / 沙漠四驅車 / 沙撬滑行 / 喂食海豚(早/午/晚餐) 

今天將乘船前往天閣路碼野生海豚度假村。在此游客也可有机會与美麗的生物作近距离的接触. 

您可前往參于天閣路碼沙漠最激动人心的运动，体验乘坐四轮驱动车在沙漠上奔驰的刺激感受

和了解大自然的奥妙。接著，到沙丘去玩一场滑沙，这将令您毕生难忘。在度假村也有好多活

动等著您参与，例如潜水、钓鱼或深海潜水。傍晚可到度假村码头燈火通明的淺水區域享受親

手喂食海豚的乐趣。（視當天天气而定） 

 

第五天 天閣路碼野生海豚度假村 / 夢幻世界 / 布里斯本市区游  吉隆坡   (早/晚餐) 

早餐后，今天將前往夢幻世界，在此您可盡情享受各項有惊無險的娛乐設施，如惊险刺激的過

山車，海盜船和環園火車等等。夢幻世界可令你夢想成真，給您一家大小魔幻，刺激，奇趣以

及精彩的娛乐，它更是旅游人士必到的樂園。这里，您可以亲亲树熊，与袋鼠们零距离接触，

您也可以前往澳奇溪农场观赏剪羊毛秀。千万不能错过老虎岛上的游览活动。續前往布里斯本

市区游。包括南岸河滨公园，唐人街，財政部大樓,市政廳，故事大橋等。晚上送往機場返回吉

隆坡。旅途到此結束,祝您旅途愉快!我們下次再見。 

 

第六天  抵达吉隆坡               (机上用餐) 

 

 
 

 

备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准 


